
STALIŠČE IZVRŠNEGA SVETA:
Kljub zaostrenim gospodarskim razmeram v letu 1987

in bistveno slabšem rezultatu v prvem kvartalu 1987, /e
00IGO poslovala vpreteklem letu sorazmerno uspešno.

Izvršni svet ugotavlja, da je začasni kolegijski organ
družbenega varstva izpolnil večino nalog, postavljenih
v sklepu o uvedbi začasnih ukrepov in ukrenil vse
potrebno, da opravi tudi preostale. Zlasti je pripravljen
razpis zaimenovanje delavcev s posebnimi pooblastili in
IPO in ocena dela in konkretne odgovomosti vodstvenih
delavcev v 00, ki so prispevali k nastanku nezadovolji-
vih razmer v 00 in uvedbi začasnih ukrepov družbenega
varstva.

V teku je tudl uvajanje novega sistema nagrajevanja,
vendar ob tem izvršni svet opozarja na dosledno pove-
zavo nagrajevanja z rezultati dela.

Na podlagi stanja, opisanega v poročilu skupščini, na
seji skupščine dne 3.2.1988, v tem poročilu, in na osnovi
dodatnih pojasnil ZKPO, predlaga izvršni svet skupščini
občine v sprejem sklep o prenehanju začasnih ukrepov
družbenega varstva.

IZVRŠNI SVET

PREDLOG

Skupščina občine Ljubljana Vič-Rudnik je na podlagi 632.
člena Zakona o združenem delu (Ur. list SFRJ, št. 53/76, 57/83),
13. člena zakona o sprejemanju začasnih ukrepov družbenega
varstva samoupravnih pravic in družbene lastnine (Ur. list SRS,
št. 32/80), 78. in 166. člena statuta občine Ljubljana Vič-Rudnik
(Ur. list SRS, št. 13/86) na seji zbora združenega dela, zbora
krajevnih skupnosti in družbenopolitičnega zbora dne

sprejela

SKLEP
O PRENEHANJU ZAČASNIH UKREPOV
DRUŽBENEGA VARSTVA V DO
INDUSTRIJA GOSTINSKE OPREME
LJUBLJANA, p. o. (v nadaljnjem besedilu:
DOIGO) LJUBLJANA, Koprska 72

Začasni ukrepi v DOIGO, Ljubljana, p. o. Ljubljana, Koprska 72,
prenehajo.

2.
Razreši se kolektivni začasni organ družbenega varstva v se-

stavi:
1. predsednik: Jože Bučar, Reboljeva 1, Ljubljana
2. član: Marjan Božnik, Pod jelšami 12, Ljubljana - za splošno

kadrovsko področje
3. član: Matija Lesar, Kosovelova 26, Ljubljana - za komerci-

alno področje
4. član: Stane Jurca, Jamova 16, Ljubljana - za razvojno

področje
3.

Z dnem uveljavitve tega sklepa se izbriše vpis ukrepa družbe-
nega varstva in pooblastilo ZKPO iz sodnega registra.

4.
Ta sklep začne veljati 24. 4. 1988 in se objavi v Uradnem listu

SR Slovenije.

Številka: 017-3/87
Datum:

Predsednik skupščine občine
LjubljanaVič-Rudnik

Peter Vrhunc



PREOLOG PREOLAGATELJA
Komite za družbeno planiranje in gospodarstvo pred-

laga oceno stanja v delovnih organizacijah kovinsko-
predelovalne industrije v občini Ljubljana Vič-Rudnik
v obravnavo in sprejem delegatom zbora združenega
dela skupščine.

KOMITE ZA DRUŽBENO PLANIRANJE
IN GOSPODARSTVO

STALIŠČE IZVRŠNEGA SVETA
Stanje v kovinsko-predelovalni industriji je eden od

razlogov za nedoseganje planskih usmeritev v gospo-
darstvu občine. Lahko ugotovimo, da večina OZD s tega
področja, v sorazmerno ugodnejših pogojih gospodarje-
nja, ni dovolj izkoristila možnosti za posodobitev proiz-
vodnje in uvajanje novih programov, kar se kaže v slab-
šanju rezultatov, ob rasti, zlasti cenovnih disparitet, ki
gredo v škodo kovinsko-predelovalne industrije. Zato so
spremembe sedaj toliko težje, vendar pa še vedno
nujne. Med organizacijami, ki so navedene v gradivu, je
posebno težko stanje vAvtomontaži TOZD Utensilia, kjer
brez takojšnjih in korenitih sprememb v proizvodnem
programu, organizaciji dela, odnosu do razvoja in trže-
nju, kar vse je povezano z načrtnejšim kadrovanjem, ni
realnih možnosti za nadaljni obstoj temeljne organiza-
cije.

Z izgubo je poslovala v letu 1987 tudi DO Plutal, kjer
ocenjujejo, da bodo z realizacijo novih naložb in nadalj-
njo širitvijo proizvodnega programa težave, ki so kratko-
ročnega značaja, prebrodili.

Pozitivne so ambicije DO Nastro, da v sodelovanju
z zunanjimi partnerji uvaja več znanja in posodablja
stroje, ki jih proizvaja.

DO Tovil bo morala odločneje nadaljevati kadrovsko
prenovo in širifčv proizvodnega programa.

DO Livar TOZD Livarna — Tovarna barvnih kovin
v obstoječih prostorih nima nikakršnih pogojev za poso-
dobitev in smotrnejšo organizacijo proizvodnje. Glede
na ekološke vplive pa je potrebno takoj razrešiti vpraša-
nje lokacije za nadaljnji razvoj te TOZO.
Emona - DOIPKO mora več storiti na definiranju proiz-

vodnega programa v odvisnosti od tržnih gibanj.
IZVRŠNI SVET


